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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 
GRADSKO VIJEĆE 
KLASA:021-05/23-01/3 
URBROJ:2186-26-01-23-14 
Varaždinske Toplice, 25. svibnja 2023. 
 

Z A P I S N I K 
od 25. svibnja 2023. 

 
sa 16. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica održane 25. svibnja 2023. godine. Sjednica je 
sazvana pisanim putem pozivom KLASA: 021-05/23-01/3, URBROJ: 2186-26-01-23-1 od 17. svibnja 
2023. godine, održana u prostoru gradske vijećnice Grada Varaždinskih Toplica, Ulica dr. Franje 
Tuđmana 4, a započela je s radom u 16.00 sati. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ljubica Nofta, koja je pozdravila gradonačelnicu, 
stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela te sredstva javnog priopćavanja. 
 
Predsjednica vijeća zamolila je prisutne da minutom šutnje odaju posljednju počast preminulom 
vijećniku Nedeljku  Mihaliću. 
 
Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednica je zamolila da se prozovu vijećnici.  
 
Nakon izvršene prozivke, predsjednica konstatira da je sjednici nazočno 9 od ukupno 13 vijećnika te 
da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 
 
Sjednici su nazočili: Draženko Pokos, Manuela Pantaler, Josip Hajduk, Verica Pantaler, Stjepan 
Denžić, Ljubica Nofta, Marko Plišo, Srećko Detelj i Željko Bedeković. 
 
Na sjednici nisu prisustvovali vijećnici Srećko Detelj, Silvio Hajduk i Dragutin Šarec. 
 
Pored vijećnika sjednici su nazočili: 
Dragica Ratković, gradonačelnica i Marko Jeličić, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Grada 
Varaždinskih Toplica. 
 
Zapisničar: Martina Loborec       
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljen zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeća održane 24. 
ožujka 2023.  
 
Na upit predsjednice da li ima primjedbi na zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, nitko od prisutnih vijećnika nije imao primjedbe.  

 
Predsjednica je stavila zapisnik na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće je zapisnik sa sjednice Gradskog vijeća održane 24. ožujka 2023. godine prihvatilo 
jednoglasno.  
 
 
Pitanja vijećnika, odnosno aktualni sat. 
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Vijećnika Marka Plišu zanima kad će se održati Utrka ulicama grada, navodi da je prošle godine bila 
odgođena zbog korone. Moli pisani odgovor. 
Ujedno, vijećnika zanima u kojoj je fazi izgradnja vodovoda Stari vrh – Pustičnjak. 
 
Na prvo pitanje vijećnice gradonačelnica odgovara da će se, prema sadašnjim informacijama, utrka 
održati 29. rujna 2023. godine, u sklopu Europskog tjedna mobilnosti. Navodi da će vijećnik dobiti i 
pisani odgovor. 
Na drugo pitanje gradonačelnica odgovara da se Varkom d.o.o. još nije očitovao na upit Grada 
vezano za izgradnju vodovoda Stari vrh – Pustičnjak. 
 
Vijećnika Stjepana Denžića zanima kad je u planu izvođenje radova regulacije potoka u Leskovcu, 
obzirom da se zbog obilnih kiša potok često izljeva. 
Drugo pitanje vijećnika odnosi se na nastavak radova na Aglomeraciji, zanima ga kad je u planu 
nastavak tih radova. 
 
Gradonačelnica navodi da smo ovih dana svjedoci vremenskih neprilika zbog obilnih kiša te da je 
upoznata s problemom potoka Leskovec, napominje da će urgirati kod nadležnih tijela. 
Vezano za nastavak aglomeracije navodi da je Općina Martijanec trebala donijeti izmjene prostornog 
plana te da je u planu održavanje sastanka vezano za nastavak radova, a nakon kojeg će imati više 
informacija. 
 
 
Pošto se nitko više nije javio prešlo se je na utvrđivanje Dnevnog reda. 
 
Predsjednica iznosi da su vijećnici prijedlog Dnevnog reda primili uz poziv za sjednicu. 
 
Potom je upitala vijećnike da li imaju prijedloge za dopunu ili izmjenu Dnevnog reda.  
 
Pošto nije bilo prijedloga predsjednica je dala na glasovanje predloženi Dnevni red. 
 
Gradsko vijeće je sa 9 glasova  „za““ prihvatilo današnji Dnevni red. 
 
Predsjednica je konstatirala da je za današnju sjednicu jednoglasno prihvaćen sljedeći: 
 
 
 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 
 
 

1. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 
2022. - 31.12. 2022. godine, 

2. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2022. godinu, 
3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne 

infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, 
5. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini naknada predsjedniku Gradskog vijeća, 

potpredsjednicima, članovima Gradskog vijeća, te njihovih stalnih i povremenih radnih tijela 
6. Prijedlog Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od požara i Plana zaštite od požara za 

Grad Varaždinske Toplice, 
7. Prijedlog Odluke o poništenju Pravilnika o ostvarivanju prava na pristup informacijama i 

ponovnu uporabu informacija Grada Varaždinskih Toplica, 
8. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Grada Varaždinskih Toplica, 
9. Prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja 

Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja 
urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine. 

 
 
 



3 

 

 
TOČKA 1. 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA VARAŽDINSKE 
TOPLICE ZA 01.01. 2022. - 31.12. 2022. GODINE 

 
 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Godišnjeg 
izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 2022. - 31.12. 2022. godine. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske 
Toplice za 01.01. 2022. - 31.12. 2022. godine, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene 
točke odredila je Marka Jeličića, pročelnik JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 
2022. - 31.12. 2022. godine, usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 2022. - 31.12. 2022. 
godine. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“, prihvatilo je Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 2022. - 31.12. 2022. godine. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 
Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 2022. - 31.12. 2022. 
godine, usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom 
zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 400-05/23-01/1. 
 
 
 

TOČKA 2. 
PRIJEDLOG ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA PRORAČUNA GRADA VARAŽDINSKE 

TOPLICE ZA 2022. GODINU 
 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2022. godinu.  
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske 
Toplice za 2022. godinu, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je 
Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2022. 
godinu, usvoji u predloženom tekstu. 
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O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2022. godinu. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“, prihvatilo je Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna 
Grada Varaždinske Toplice za 2022. godinu. 
 
Tekst akta glasi: 
 

O D L U K A 

o raspodjeli rezultatata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2022. godinu 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se rezultat poslovanja, raspodjela rezultata poslovanja Grada Varaždinske 

Toplice sa stanjem na dan 31.12.2022. godine, te način rasporeda viška prihoda utvrđenog Godišnjim 

izvještajem o izvršenju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu.  

 

  

Članak 2. 

 Godišnjim izvještajem o izvršenju proračuna grada Varaždinske Toplice utvrđen je višak 

prihoda Grada i proračunskih korisnika za prijenos u iduće razdoblje u iznosu 1.605.607,52 kn 

(213.100,74 eura) a sastoji  se od: 

Viška prihoda Grada Varaždinskih Toplice                                      1.550.816,33 kn  (205.828,70 eura) 

Viška prihoda Dječjeg vrtića „Tratinčica“ Varaždinske Toplice             45.946,07 kn  (6.098,09 eura) 

Viška prihoda Zavičajnog muzeja Varaždinske Toplice                          8.845,12 kn  (1.173,95 eura) 

 

      

Članak 3. 

 Stanje na osnovnim računima podskupine 922  iskazano je  u poslovnim knjigama i 

financijskim izvještajima  Grada Varaždinske Toplice na dan 31.12.2022., a njegova struktura je 

sljedeća:  

                   Stanje 31.12.2022. 

92211  Višak prihoda poslovanja                                              3.965.876,84 kn (526.362,31 eura) 

92222  Manjak prihoda od nef.imovine                                           2.415.060,51 kn (320.533,61 eura)             

            UKUPNO VIŠAK                                                                 1.550.816,33 kn (205.828,70 eura)

  

Članak 4. 

 Višak prihoda poslovanja u iznosu 3.965.876,84 kn (526.362,31 eura) sa računa 92211 

raspoređuje se za pokriće manjka prihoda od nefinancijske imovine na računu 92222. 

           Preostali višak prihoda poslovanja iznosi  1.550.816,33 kn (205.828,70 eura) 

Članak 5. 

           Višak prihoda na računu 92211 rasporediti će se kod izrade Izmjena i dopuna proračuna za 

2023. godinu.  

       

Članak 6. 

Raspodjelu rezultata za 2022. godinu po strukturama i raspored viška prihoda za iduće 

razdoblje proračunski korisnici Dječji vrtić „Tratinčica“ Varaždinske Toplice i Zavičajni muzej 

Varaždinske Toplice utvrdit će  odlukama svojih upravnih tijela, te o tome izvijestiti Grad Varaždinske 

Toplice.  
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Članak 7. 

 Ova Odluka objavljuje se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na na snagu 

osmog dana od dana objave.  

 

        PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 

                  Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 

TOČKA 3. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA GRAĐENJA 

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2022. GODINU 
 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih 
Toplica za 2022. godinu. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja 
komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, na razmatranje i donošenje, a 
za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada Varaždinskih 
Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne 
infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture Grada 
Varaždinskih Toplica za 2022. godinu. 
 

Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 
programa građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture Grada 
Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog 
opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 363-01/23-01/46. 
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TOČKA 4. 
PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA VARAŽDINSKIH 
TOPLICA ZA 2022. GODINU 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 
Varaždinskih Toplica za 2022. godinu. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa 
održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, na 
razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je pročelnika Marka Jeličića. 
 
Pročelnik  je podnio kratko izvješće. 

 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne 
infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na 
području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 
programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. 
godinu. 
 
Tekst akta glasi: 
 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture Grada 
Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog 
opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 363-01/23-01/45. 
 
 
 

TOČKA 5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O VISINI NAKNADA PREDSJEDNIKU GRADSKOG 
VIJEĆA, POTPREDSJEDNICIMA, ČLANOVIMA GRADSKOG VIJEĆA, TE NJIHOVIH STALNIH I 

POVREMENIH RADNIH TIJELA 
 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
izmjeni Odluke o visini naknada predsjedniku Gradskog vijeća, potpredsjednicima, članovima 
Gradskog vijeća, te njihovih stalnih i povremenih radnih tijela. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini naknada predsjedniku 
Gradskog vijeća, potpredsjednicima, članovima Gradskog vijeća, te njihovih stalnih i povremenih 
radnih tijela, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, 
pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 
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Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini naknada predsjedniku Gradskog vijeća, 
potpredsjednicima, članovima Gradskog vijeća, te njihovih stalnih i povremenih radnih tijela, usvoji u 
predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o izmjeni Odluke o visini naknada predsjedniku Gradskog vijeća, potpredsjednicima, 
članovima Gradskog vijeća, te njihovih stalnih i povremenih radnih tijela. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini naknada 
predsjedniku Gradskog vijeća, potpredsjednicima, članovima Gradskog vijeća, te njihovih stalnih i 
povremenih radnih tijela. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 

O D L U K A 
 

o izmjeni Odluke o visini naknada predsjedniku Gradskog vijeća, potpredsjednicima, članovima 
Gradskog vijeća, te njihovih stalnih i povremenih radnih tijela 

 
 

Članak 1. 
 
 U Odluci o visini naknada predsjedniku Gradskog vijeća, potpredsjednicima, članovima 
Gradskog vijeća, te njihovih stalnih i povremenih radnih tijela („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ 
broj: 59/21.) mijenja se: 
- u članku 2. riječi: „900,00 kuna“, zamjenjuju se riječima „119,45 eura“; 
- u članku 3. riječi: „600,00 kuna“, zamjenjuju se riječima   „79,63 eura“; 
- u članku 4. riječi: „100,00 kuna“, zamjenjuju se riječima   „13,27 eura“. 
  

Članak 2. 
 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 
županije“.  
   
 
         PREDSJEDNICA 
               GRADSKOG VIJEĆA 
 
                Ljubica Nofta, dipl. oec. 
 

 

 

TOČKA 6. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU PROCJENE UGROŽENOSTI OD POŽARA I PLANA 
ZAŠTITE OD POŽARA ZA GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
donošenju Procjene ugroženosti od požara i Plana zaštite od požara za Grad Varaždinske Toplice. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od požara i Plana 
zaštite od požara za Grad Varaždinske Toplice, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja 
navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 
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Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler, podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od požara i Plana 
zaštite od požara za Grad Varaždinske Toplice, usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od požara i Plana zaštite od požara za Grad Varaždinske 
Toplice. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o donošenju Procjene ugroženosti od 
požara i Plana zaštite od požara za Grad Varaždinske Toplice. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 
Odluka o donošenju Procjene ugroženosti od požara i Plana zaštite od požara za Grad Varaždinske 
Toplice, usvojena je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom 
zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 810-03/23-01/3. 
 
 

TOČKA 7. 
PRIJEDLOG ODLUKE O PONIŠTENJU PRAVILNIKA O OSTVARIVANJU PRAVA NA PRISTUP 
INFORMACIJAMA I PONOVNU UPORABU INFORMACIJA GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA. 

 
 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
poništenju Pravilnika o ostvarivanju prava na pristup informacijama i ponovnu uporabu informacija 
Grada Varaždinskih Toplica. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o poništenju Pravilnika o ostvarivanju prava na pristup 
informacijama i ponovnu uporabu informacija Grada Varaždinskih Toplica, na razmatranje i 
donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada 
Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler, podnijela je izvješće Komisije. 

 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o poništenju Pravilnika o ostvarivanju prava na pristup 
informacijama i ponovnu uporabu informacija Grada Varaždinskih Toplica, usvoji u predloženom 
tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o poništenju Pravilnika o ostvarivanju prava na pristup informacijama i ponovnu uporabu 
informacija Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o poništenju Pravilnika o ostvarivanju 
prava na pristup informacijama i ponovnu uporabu informacija Grada Varaždinskih Toplica. 
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Tekst akta glasi: 
 
 

ODLUKA  

o poništenju Pravilnika o ostvarivanju prava na pristup informacijama i ponovnu uporabu informacija 

Grada Varaždinskih Toplica  

 

Članak 1.  

Poništava se Pravilnik o ostvarivanju prava na pristup informacijama i ponovnu uporabu 

informacija Grada Varaždinskih Toplica („Službeni vjesnik Varaždinske županije“, broj: 7/23).  

Članak 2. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“.  

 

               PREDSJEDNICA 

                         GRADSKOG VIJEĆA 

           Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 
 

TOČKA 8. 
PRIJEDLOG ODLUKE O SOCIJALNOJ SKRBI NA PODRUČJU  

GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 
 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
socijalnoj skrbi na području Grada Varaždinskih Toplica. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Grada Varaždinskih 
Toplica, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, 
pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler, podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Grada Varaždinskih 
Toplica, usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o socijalnoj skrbi na području Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Grada 
Varaždinskih Toplica. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 
Odluka o socijalnoj skrbi na području Grada Varaždinskih Toplica usvojena je u cijelosti prema 
predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupna je na pregled u 
spisu: KLASA: 550-01/23-01/1. 
 



10 

 

TOČKA 9. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU MIŠLJENJA NA KONAČNI NACRT STRATEGIJE RAZVOJA 
URBANOG PODRUČJA VARAŽDIN ZA RAZDOBLJE 2021. – 2027. GODINE I KONAČNI NACRT 

AKCIJSKOG PLANA STRATEGIJE RAZVOJA URBANOG PODRUČJA VARAŽDIN ZA 
RAZDOBLJE 2021. – 2027. GODINE. 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 
2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za 
razdoblje 2021. – 2027. godine. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja 
urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana 
Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine, na razmatranje i 
donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada 
Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler, podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije 
razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana 
Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine, usvoji u 
predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Vijećnika Željka Bedekovića zanima koje će projekte prijaviti Grad Varaždinske Toplice. 
 
Gradonačelnica odgovara da će Grad prijaviti izgradnju kampa kod rijeke Bednje. Navodi da će se 
projekt financirati s 70-80% iz EU sredstava dok ostatak iz proračuna Grada. Također navodi da će 
se Grad uključiti u projekt Pametna industrija. 
 
Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin 
za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog 
područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt 
Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt 
Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 

ODLUKA 

 

o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. 

– 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za 

razdoblje 2021. – 2027. godine 

 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom Gradsko vijeće Grada Varaždinskih Toplica daje pozitivno mišljenje na 

konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i 
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konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 

2027. godine. 

 

Članak 2. 

Ova Odluka dostavlja se Koordinacijskom vijeću urbanog područja Varaždin i Gradu 

Varaždinu na daljnje postupanje kao središtu Urbanog područja Varaždin. 

 

Članak 3. 

Ova Odluka bit će objavljena u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu 

prvog dana od dana objave. 

 

PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
 

Ljubica Nofta dipl. oec. 
 
                                                                                                             
Kako su iscrpljene sve točke dnevnog reda današnje sjednice, predsjednica Gradskog vijeća 
zaključuje sjednicu u 16:40 sati. 
 
Dovršeno! 
 
 ZAPISNIČAR PREDSJEDNICA 
  GRADSKOG VIJEĆA 
 Martina Loborec 
  Ljubica Nofta, dipl. oec 


